



HOSPITAL SULTAN IDRIS SHAH, SERDANG
KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA



TARIKH PELAWAAN : 17 Mei 2024 hingga 28 Mei 2024 (Jumaat hingga Selasa)

NO.SEBUTHARGA	BUTIRAN TAWARAN	KOD BIDANG KERJA	TARIKH LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP
HSIS(S).400-5/6/50	SEBUTHARGA BAGI KERJA-KERJA NAIK TARAF SISTEM PENGUDARAAN DI BILIK GAS PERUBATAN BAGI SISTEM VAKUUM SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI HOSPITAL SULTAN IDRIS SHAH, SERDANG	CIDB / LPIPM Gred G1 Kategori Mekanikal dan Elektrikal dengan kod M01 (Sistem penghawa dingin dan pengedaran udara).	<u>Lawatan Tapak : WAJIB</u> Tarikh : 21 Mei 2024 (Selasa) Masa : 9.30 Pagi Tempat : Bilik Seminar 1, Pejabat Pakar Aras 3, Hospital Sultan Idris Shah Serdang, Jalan Puchong, Selangor Darul Ehsan Wakil yang hadir perlu membawa dokumen-dokumen ASAL dan salinan yang disahkan: 1. Profil Syarikat 2. Sijil CIDB 3. Sijil SPKK 4. Surat Perwakilan Kuasa dari Pemilik Syarikat (Jika Wakil) 5. Cop Syarikat	<u>Tarikh Tutup</u> 28 Mei 2024 (Selasa) 12.00 Tengahari

KELAYAKAN PENYEBUT HARGA :

1. Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar Kementerian Kewangan Malaysia (MOF), Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan mempunyai Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (SPKK) di dalam bidang berkaitan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa.
2. Dokumen Tawaran Sebut Harga boleh diperolehi mulai 21 Mei 2024 (Selasa) pada jam 9.30 pagi di Bilik Seminar 1, Pejabat Pakar Aras 3, Hospital Sultan Idris Shah, Serdang, Jalan Puchong, 43000 Kajang, Selangor Darul Ehsan.
3. Dokumen Tawaran Sebut Harga hendaklah sampai dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Kaunter Bahagian Pengurusan, Aras 3, Hospital Sultan Idris Shah, Serdang pada atau sebelum 28 Mei 2024 (Selasa) jam 12.00 tengahari. Dokumen Tawaran Sebut Harga yang diterima lewat daripada tarikh dan masa yang telah ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
4. Kontraktor-kontraktor yang berminat dijemput menghadiri taklimat dan lawatan tapak, kehadiran adalah **WAJIB**. Hendaklah menunjukkan **dokumen-dokumen dan sijil yang asal** sebelum dibenarkan mengambil Dokumen Sebut Harga dan menyerahkan satu salinan sijil berkenaan di kaunter penerimaan.
5. Pihak Hospital Sultan Idris Shah, Serdang tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran dan keputusan Hospital Sultan Idris Shah, Serdang adalah muktamad.

MOHD ZAHIR BIN MOHD FARID
Timbalan Pengarah (Pengurusan)
b.p. Pengarah
Hospital Sultan Idris Shah Serdang, Selangor